
 
Referat fra Styremøte Bergheim Amfi 28.04.2011 
 
Sted: Leilighet 116 – Trond Heimdal 
Tid: Tirsdag 28.04.2011   kl 18.00 – 21.00 
 
Tilstede: Trond Heimdal,  Styreleder 
  Trond Sedeniussen,  Nestleder. Avtroppende 
  Asbjørn Flatås, Styremedlem 
  Roar Jørgensen Styremedlem 
  Tove Tronvold,  Sekretær 
  May Irene Wold Styremedlem 
  Finn Kr. Ludvigsen Varamedlem 
  Turid Høyland Varamedlem 
 
Trond Sedeniussen, avtroppende nestleder takket for laget og overleverte styrenøkkel til 
påtroppende styremedlem May Irene Wold. 
Påtroppende styremedlem May og varamedlemmer Finn og Turid ble ønsket velkommen. 
Varamedlemmene får innkalling til alle styremøtene, men det er frivillig oppmøte, så lenge de 
ikke er innkalt pga forfall fra et styremedlem. Styremedlemmene må selv kontakte 
varamedlemmene ved forfall til et styremøte. Styreleder informeres. 
 
Møtereferat pr 22.03.2011 godkjent og signert. 
 
Info: Overlevering av oppgaver og utstyr fra gammelt til nytt styre. 
 Varamedlemmene innkalt til første møte. 
 
Sak 09/2011  Konstituering av nytt styre: 
   Styreleder:  Trond Heimdal Leil. 116 
   Nestleder:  Roar Jørgensen Leil. 119 
   Sekretær:  Tove Tronvold  Leil. 118 
   Styremedlem:  Asbjørn Flatås  Leil. 31 
   Styremedlem:  May Irene Wold Leil. 73 
   Varamedlem 1: Finn Ludvigsen Leil. 57 
   Varamedlem 2: Turid Høyland Leil.  127 
 
Sak 10/2011  Referatsaker: 
   a) Årsmøtet gjennomført. 
   b) Skallsikring av bygget.  Forslag fra styret til årsmøtet ble nedstemt. 
       Saken avsluttes. 
     
Sak 23/2010  Reklamasjon mot Veidekke AS 
   Det har vært avholdt møte mellom Veidekke AS, BA og vår  
   advokat Daniel Lund. Sintef Byggforsk rapporten er overlevert VD. 
   Vi er lovt tilbakemelding fra VD innen 1/5, angående dere oppfatning 
   og konklusjon i saken. Pr. 28/4 var tilbakemelding ikke mottatt. 
 
 
 
 



Sak 08/2011  Mottatt forslag på rammeavtale fra Vintervoll AS 
   Forslag på rammeavtale fra Vintervoll mottatt. 
   Styret innhenter tilbud fra flere leverandører: Bravida og Fjeldseth. 
   NTE elektro brukes pr i dag. 
 
Sak 11/2011  Dugnad 
   Dato for vårdugnaden: Tirsdag 10. mai fra kl. 17.00 
   Det vil bli servert kaffe og vafler – og vi håper mange vil komme og 
   delta både på dugnad og sosialt samvær. 
   Container ankommer mandag 9/5. Hentes torsdag 12/5. 
 
Sak 12/2011  Vaktmester i Sameiet. 
   Fremdriftplan for ansettelse av Vaktmester.  
   Arbeidsinstruks utarbeides.  

Styret jobber videre med denne prosessen og kommer tilbake til dato 
for når vaktmester kan ansettes. Tidligst 1/9-11 
TOBB har foreslått en økning i felleskostnadene på ca kr. 200,- pr 
husstand ifm ansettelse av vaktmester, f. o. m. 01/07-2011. Dette for å 
være i forkant av diverse innkjøp som kreves for renhold etc. 

 
Sak 13/2011  Kassakreditt 
   Styret har søkt om kortsiktig kassakreditt fra 3 banker.  Dette fordi vi i 
   første halvår har hatt ekstraordinære store utgifter, som må dekkes. 
   Ref. kostnader ifm heve/skyvedør i leil. 71.  Vi har søkt om kr.  
   500.000,- som skal være avsluttet og innbetalt igjen i løpet av  
   sensommeren/høsten 2011. Tilbudene ble gjennomgått. 
 
   Vedtak: Styret har vedtatt at vi går for et annuitetslån fra  
     Sparebank I Midt-Norge.   
 
Neste styremøte: Tirsdag 24. mai 2011 kl. 18.00 på Styrerommet. 
 
 
 
 
 
 
 
 
____________________  ___________________  _______________ 

Trond Heimdal   Roar Jørgensen     Tove Tronvold 
 
 
 
 
 
                       ___________________   ____________________ 
   Asbjørn Flatås     May Irene Wold 
 
    


